
Referat af skolebestyrelsesmøde – 16. juni kl. 17.00 – 20.00 Personalerummet i Sindal 

Mødeleder: Anette. Deltagere fra lederteamet:  Afbud fra: Peter, Mia 

 Emne  Hvem Hvad skal vi udrette?  

 

Forbere-

delse 

Proces Tid Referat 

1. Generelle 

orienteringer 

Lars/ 

alle 

   15 I de sidste 2 skoleuger er der lempet på en række restriktioner, 
f.eks. leg og undervisning på tværs. Vi justerer ikke 
grundlæggende på skemaer, personalesammensætning m.v. 
og holder fortsat fast i rutiner vedr. hygiejne og rengøring. 
 

2. Orientering fra 

dialogmøde 

Anette    5 Anette orienterede om dialogmødet, der sidste gang handlede 

om budget 2022. Der er ikke planer om hverken besparelser 

eller udvidelser på BFU-området. 

3. Frihedsaftale 

næste skoleår 

Lars Lars orienterer om netop 

indgået frihedsaftale og de 

foreløbige tanker om 

udmøntning hos os. Se evt. 

aftalen her: 

file:///C:/Users/d1labro/Downl

oads/210603-Aftaletekst.pdf 

  15 Aftalen handler om at styrke mulighederne for faglige og 

trivselsmæssige indsatser på skolerne. Det kunne f.eks. være at 

øge antallet at timer med 2 voksne (omkonvertering af 

understøttende undervisning). Aftalen er indgået meget tæt på 

den endelige planlægning af skoleåret.  

Vi omkonverterer i forvejen en del understøttende timer til 

fordel for flere holdtimer og 2-voksen timer. Muligvis det 

distrikt, der har omkonverteret mest indtil nu.  

BFU-udvalget præsenteres for aftalen på mandag. Hvis vi skal 

justere i skoledagens længde vil det både kræve justeringer af 

busser, ressourcer til udvidet åbningstid i SFO (for de yngste).  

Der bliver tilført lidt ressourcer til skolerne – det endelige 

beløb kender vi ikke endnu, men samlet set på 

skolevæsensniveau er det ca. 900.000 kr. 

De sidste ansættelser er på plads og vi er langt med 

planlægningen af næste skoleår på alle 3 skoler. 

file:///C:/Users/d1labro/Downloads/210603-Aftaletekst.pdf
file:///C:/Users/d1labro/Downloads/210603-Aftaletekst.pdf


 

4. Data og 

analyse af 

skoleskift 

Lars Forud for næste møde vedr.  

”Partnerskab for folkeskolen” 

har Pernille, Lars og Anette set 

på data de sidste 3 år vedr. 

skoleskift i løbet af 

skolegangen. 

De væsentligste pointer 

præsenteres 

  20 Lars præsenterede regneark med oversigt over typer af 
skoleskift de seneste 3 år. Regneark samt dokument med 
pointer fra analysen sendes til bestyrelsen sammen med 
referatet. Dokumentet er til internt brug i bestyrelsen. 
 

5. Oplæg om 

Ungegarantien 

Lars Lars laver et oplæg om 

ungegarantien.  

Se evt. inden mødet på 

www.ungegarantien.dk 

  40 Lars præsenterede de væsentligste elementer fra 
Ungegarantien og fortalte om, hvordan vi arbejder med den. 

6. Næste skoleårs 

arbejde i 

bestyrelsen 

Anette/ 

Lars 

   10 Anette nævnte følgende elementer, som bestyrelsen bør 
forholde sig til næste skoleår: 
-Antimobbestrategi 
-Mobilpolitik 
 
Derudover var der et ønske om, at vi tager princippet omkring 
skole/hjem samarbejde samt ”forventninger fra forældre til 
forældre” op til gennemsyn. Fokus kan her være på 
kommunikationen mellem skole og hjem – både indhold, form 
og hyppighed. 

7. Evt.     15 Der efterspørges et temamøde i bestyrelsen, hvor vi 
gennemgår, hvilke mulige 
støtteforanstaltninger/vejlederfunktioner, vi har i skolecentret. 
Evt. fokus på, hvordan vi håndterer ordblindhed. 

http://www.ungegarantien.dk/

